
 

 

 
  

  
  
  

Besvarande av interpellation till Ulrika Falk 
(S) angående vänthall i Hallstavik 

Andrea Kronvall (SD) har i en interpellation ställt följande två frågor till mig angående 
vänthallen vid Hallstaviks busstation.  
  
Frågor    

• Vilka åtgärder avser du vidta för att säkerställa att arbetet med en ny vänthall vid 
Hallstaviks busstation drivs framåt med högsta prioritet? 

• När kan Hallstaviks invånare förvänta sig en färdig plan och tidsram för 
genomförandet? 

  
Vi uppskattar att det tidigare högerstyret driver på Trästaavtalspolitik och precis som flera 
andra satsningar i Hallstavik så har bygget av en ny vänthall en hög prioritering i 
Mittenstyret.  
Processen fortgår och vi jobbar på skyndsamt med nästa steg i processen för att det ska 
kunna ske så snabbt som möjligt samtidigt som att det ska bli så bra och hållbart som 
möjligt för Hallstaborna.  
De konkreta åtgärder jag ämnar vidta är att bevaka detta ärende särskilt och se till att det 
når i mål. Jag kommer att lägga till en informationspunkt om detta på 
samhällsbyggnadsutskottet så att vi får en tydlig nulägesbild. Hallstaviks invånare kommer 
kunna förvänta sig att en färdig plan och tidsram för genomförandet är på plats så fort det 
är möjligt för att kunna genomföra det med ett så bra resultat som möjligt.  
 
Ulrika Falk 
Kommunstyrelsens ordförande 
 
 
 
 
 
 


